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I Foreningen af lærere i naturfag ved læreruddannelserne har vi med stor interesse fulgt Følgegruppen for 
læreruddannelsens arbejde, og vi har med spænding ventet på den netop offentliggjorte rapport.

Vi har nu læst og drøftet rapporten og er ganske enige i at naturfagsområdet udgør en særlig udfordring. Som 
det fremhæves i anbefalingerne kræver det indsatser på flere forskellige områder, hvis det fremover skal 
sikres at vi har tilstrækkeligt mange lærere med naturfaglige kompetencer og interesser. 

Om nogen har vi i foreningen mærket den store nedgang af linjefagsstuderende i vores fagområde, og delvis 
som konsekvens af denne nedgang, men også med henblik på at styrke vores samarbejde, har de fire tidligere 
naturfaglige foreninger ved læreruddannelserne slået sig sammen til én forening.

Foreningen ser frem til det kommende arbejde med at styrke naturfagene i læreruddannelserne. Vi har en 
række bud på og forslag til hvad der kan gøres og vil meget gerne deltage i forligskredsens drøftelser af 
kommende ændringer på naturfagsområdet.

Endvidere ser vi evalueringen af læreruddannelsen samt visionerne om ny nordisk skole som en rigtig god 
anledning til at igangsætte udvikling af en stærk læreruddannelse der understøtter visionen. Og hvor 
naturfagene kan være med til at understøtte at lærerne baserer deres undervisning på en praksis 
som kombinerer teoretisk viden og praktiske kundskaber og dermed motiverer mange elever til at lære mere.

Foreningens bestyrelse vil foreslå et møde med folketingets uddannelsesudvalg med henblik på præsentation 
af forslag til naturfagenes fremtidige situation i læreruddannelsen.
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